

One copy per  
staff member

4 October 1972

GATT Office Circular No. 206

NEW UNITED NATIONS COMMERCIAL TELEX CIRCUIT

As from 1 October 1972, the new commercial telex circuit of the United Nations is in operation between Geneva and New York, at a speed of 100 words per minute and at the very advantageous rate of two cents per word. It is therefore urged that the United Nations telex facility be used for telex messages and telegrams addressed to North America (via New York) because of the saving on the Geneva/New York portion.

For such communications via New York, however, the full address of the recipient should be indicated in addition to the telex or telegram code, because in the case of international communications the United States postal authorities do not accept an abbreviated address.

S.R. Pasin  
Director  
Administrative and Financial Division

./.

Un exemplaire à chaque  
membre du personnel

4 octobre 1972

Circulaire intérieure n° 206

NOUVEAU TELEX COMMERCIAL DES NATIONS UNIES

Dès le 1er octobre 1972, le nouveau télex commercial des Nations Unies fonctionne entre Genève et New York à la vitesse de 100 mots minute, au taux très avantageux de \$2 le mot. En conséquence, il est recommandé d'utiliser le télex des Nations Unies pour l'expédition des télex et télégrammes à destination de l'Amérique du Nord, avec relais à New York, afin de réaliser ainsi une économie sur la portion Genève/New York.

Il est conseillé, toutefois, lors de ces émissions, avec relais à New York, d'indiquer l'adresse complète du destinataire en plus de l'indicatif télex ou télégraphique; la poste américaine n'acceptant pas une adresse abrégée lorsqu'il s'agit d'une communication internationale.

S.R. Pasin  
Directeur  
Division administrative et financière

./.